
Referat styremøte i OTO tirsdag 14. november 2023, kl. 18.00 hos Terje. 

 

Forfall: Stig – Johnny møtte for han. 

 

Tilstede: Karin, Børre, Gløer, Roar, Jannicke, Silje Terje 

 

1. Referat forrige styremøte. 

Ingen kommentarer, OK. 

 

2.   Info fra komiteer, økonomi, aktiviteter til nå fremover. 

 - Roar (Løp/Tur-O avslutning 7.11/Løp 2024) 

Neste års løp, Jub. løp, Tur O v. Silje 

- Gløer og Karin (Økonomi/budsjett frem til nå) 

Karin fremla regnskap og budsjett for 2023. Vi er i rute. Venter på penger Skrim kart, Gløer 

jobber med dette. Må ha eget budsjettmøte før årsmøtet. 

 - Børre (Kartsituasjon/kartplan/VDG)(Bestillinger Tur-O) 

Kartkomiteen møte, Kartplan for 2024 og fremover. Kostnad til Budsjett. VDG utsendelser 

januar. 

 - Jannicke (Sport/treninger) 

Samling 18 og 19 november, Østfold med overnatting. 22 påmeldte. 18 overnatter. 3 økter. 

Aktivitetene går sin gang. Mandag og Onsdag v. Roar, Torsdag Jannicke og Tonje m.f. 

Treningene er for alle. 

 - Stig (Rekrutt/Stolpejakt) 

Stig forfall, Johnny for han. 

Stolpejakt har ikke landet helt. Møte med gruppa ønskes i nær fremtid. Johnny iverksetter. 

Temaer som er viktige for stolpejakt ble drøftet. 

Rekrutter er på treningen på torsdager og ellers deltar på aktivitet. 

 

3. Innkommet post / innmeldte saker 

 - Henvendelse tur O på Skrim/ hvor står saken. 

Kongsberg ol tar del i Skrimkartet i 2024 med sitt Tur O. Avtale er inngått. Børre og Silje har 

kontroll på dette. 

 - Brev fra Trollo. 

Trollo har utfordringer med fallende klubb deltagelse og ønsker en samtale om de kan gå inn i 

OTO. De har fått melding om at vi er positive til drøfting med møte og de er ønsket på våre 

treninger. Det blir møte først i desember med begge klubber, Terje Børre og Roar deltar. 

Deretter hvis sammenslåing blir det årsmøtevedtak. Terje sjekker litt rundt det juridiske med 

idrettskretsen. 

 

4. Annet 

- Medlemsmøte, Bovling/ - Program info! 

Jannicke m. f.  har kontroll 

- Karin/Gløer Hvordan fungerer Klubbadmin og medlemsadministrasjon til nå. 

Kommer for fult i 2024. Må evnt. endre medlemskontingent på årsmøtet for å tilpasse 

systemet. 

- Litt om jubileet! Møte i komiteen, 8.11. 

Litt info! Komiteen har kontroll. Ca. 58 deltagere, Bra! Terje jobber med å få i stand 

Jubileumsberetning. Utfordrende. Alle våre årsberetninger frem til 2020 er i Vestfoldarkivene 

i Sandefjord. Må dit ned for å få innsyn. Jobber med en redaksjonskomite. Budsjett for denne 

i 2024. Jub. året må med i beretningen.  



- Jubileumsløp, litt fra Roar 

Er under planlegging. Eventyrleiren er bestilt! 

- Neste års løp (2024) 

9/4 VC Vardås, 1/5 KM sprint stafett Labakken, 18/6 VC Byskogen skole, 8/9 Blåbærløp 

Skrim, 24/9 HC Lasken 

- Neste års Tur-O og Stolpejakt. 

Stolpejakt utredes fortsatt. Endelig beslutning tas senere i -23. Hvis stolpejakt må komiteen på 

plass med å utarbeide aktivitet og budsjett. Det arbeidsmessige og økonomiske må på plass. 

 

TUR-O. har hatt en formidabel god sesong, over 500 deltagere som er ny rekord. Noe 

nedgang på ferdige konvolutter, økning på nettsalg. Avslutning på Sem 7/11. Sesongåpning 

17/3. -24. Jobber med å se på muligheten med turer som vil inngå i tur O konseptet. Det er 

tilbud med grønn, blå, rød og sort tur. 

 

- Litt mot fremtiden (-5år), Kart og løp (kostnader)(mannskap) 

   Tema på medlemsmøte, kort referat fra møtet. - Må planlegges riktig! 

Liten drøfting på styremøtet. Må se på ressurser økonomisk (kart), logistikk og menneskelig 

ved å planlegge store løp inn i fremtiden. Drøftes på årsmøtet. NM, Veteran mesterskap m.m. 

- Materiell, søknad gavemidler, gjennomgang av hva vi trenger.  

   Gløer. 

Gløer gikk gjennom vårt behov og ønsker. Vil fremme søknad til sparebankstiftelsen. 

  

5. Annet aktuelt 

 - Kommunale tilskudd, søknadsomgang. Jeg tror Færder har 1.12, Tønsberg 15.11. 

Gløer har kontroll og søker. Alle søknader som skal ut fra OTO går gjennom Økonomi ved 

Gløer. 

 - Spillemidler var 15.10 

Ingen søknad fra OTO. Dett må inn i kommunale planer. 

 - Sparebankstiftelsen N og T, 1.3 til 31.3. 

Gløer søker på støtte materiell. 

 

Årsmøte for 2024. 

- Gruppenes planlagte aktivitet 

Gruppene (komiteer) jobber med økonomi og aktivitet. Blir fremlagt på budsjettmøte. Kan 

også på forhånd oversendes til Karin. 

- Gruppenes behov for penger til planlagt og ønsket aktivitet. 

Se ovennevnt. 

- Årsberetning 

Gruppene/komiteer begynner å sette tekst og statistikk til sine rapporter. 

- Tid og sted for møtet 

Årsmøte blir 31. januar 2024 på Slagen samfunnshus, kafeen. (18.00 – 22.00) 

 -Valgkomiteen består av Lene og Anne Sofie. 

Styremedlemmer som er på valg ble drøftet på møtet. Dette er overbrakt komiteen. Hver og 

enkelt leder av komiteer tar en runde med sine medlemmer og medbringer dette til 

valgkomiteen. 

 

6. Neste styremøte hos Terje mandag den 11. desember kl. 18.00. Budsjettmøte. 

 

Terje Rasmussen 

19.11.2023.  



 

 

 

 


